
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 374

I forlængelse af svar på SAU alm. del – spørgsmål 269 hvori det fremgår, at ca. 25 pct. af

SU-gælden under inddrivelse aktuelt ikke opfylder betingelserne for at være inddrivelses-

parate, bedes ministeren oplyse, hvorfor de 75 pct. af SU-gælden, som er inddrivelsespa-

rat, endnu ikke er blevet inddrevet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Reissmann

(S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Reissmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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